
1 

 

Střední škola designu Lysá nad Labem, příspěvková organizace 

  
 

Zápis z 1. zasedání Školské rady SŠD Lysá nad Labem, p. o. 
 

 

První zasedání školské rady se konalo dne 2. 11. 2021 

 

Přítomni: Ing. Bc. Irena Mázlová – ředitelka školy 

Ing. Bc. Valenová Iva 

(zvolena z řad pedagogických pracovníků) 

Mgr. Žigová Jarmila  

(zvolena z řad pedagogických pracovníků) 

Svobodová Edita  

(zvolena z řad zákonných zástupců nezletilých žáků nebo zletilých žáků školy) 

Šimánková Katarína  

(zvolena z řad zákonných zástupců nezletilých žáků nebo zletilých žáků školy) 

Jmenováni zřizovatelem: 

Jiří Beneš   

Mgr. Jiřina Procházková 

 

 

Program: 

 Přivítání členů školské rady, aktuální informace o škole – přednesla ředitelka 

SŠD Lysá nad Labem, p. o. 

 Informace o průběhu voleb do školské rady a jmenování členů za zřizovatele 

- přednesla Mgr. Jarmila Žigová – pověřena organizací voleb.                

 Volba předsedkyně školské rady  

- předsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Jarmila Žigová. 

 Volba místopředsedkyně školské rady 

- místopředsedkyní byla zvolena Mgr. Jiřina Procházková. 

 Schválení jednacího řádu – návrh připravila Mgr. Jarmila Žigová 

- jednací řád byl schválen jednomyslně. 

  Volba ověřovatelky zápisu, který provede Mgr. Jarmila Žigová 

- byla zvolena Mgr. Jiřina Procházková.  

 Projednání textu Výroční zprávy SŠD Lysá nad Labem, p. o. za školní rok 

2020/2021. 

- text byl schválen jednomyslně. 

  Ředitelka školy předložila návrh na Dodatek č. 2/10/2021 ke školnímu řádu č. 

1/5/2019 – Dočasná úprava Pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků   

- návrh byl ŠR schválen. 

  Diskuze: 

- p. Beneš zhodnotil průběh distančního vzdělávání na základě zkušeností dcery, 

která je absolventkou školy. Nabídl podporu při jednání se zřizovatelem školy 

a zajímal se o strategii školy v následujícím období. P. ředitelka seznámila 

členy s vizí školy a představila Akční plán školy do roku 2027. 

- p. Šimánková přednesla žádost žáků třídy 1. G ohledně změny v rozvrhu 

vyučování, platného od 1.11. 2021. Předsedkyně školské rady vysvětlila důvod 

změny – umožnit žákům odebírat oběd ve školní jídelně. Ke změně došlo na 
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žádost většiny rodičů. Úprava rozvrhu a objednávkový systém je prvním 

možným řešením, nikoliv konečným. 

- p. ředitelka dále informovala členy školské rady o plánovaných akcích školy, 

výukových programech a o personálním obsazení pedagogického sboru 

Na závěr se členové školské rady shodli na tom, že jednacím dnem v dalším období bude 

čtvrtek. 

     

Usnesení: 

Školská rada SŠD Lysá nad Labem, p. o. na svém zasedání dne 2. 11. 2021 přijala následující 

usnesení: 

      1.   Předsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Jarmila Žigová. 

2. Místopředsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Jiřina Procházková 

3. Školská rada schválila svůj jednací řád a Dodatek ke školnímu řádu č. 2/10/2021 

4. Školská rada jednomyslně schválila text Výroční zprávy SŠD Lysá nad Labem, p. o. 

za školní rok 2020/2021. 

            

Zapsala: 2. 11. 2021                                                                        Mgr. Jarmila Žigová  

                                  .................................................................... 

                                                                                                      předsedkyně školské rady 

Zápis ověřen dne: 

                                                                                     

                                                                                                   Mgr. Jiřina Procházková 

                                                                                   .................................................................... 

                                                                                                      ověřovatelka zápisu 


